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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Lázár János miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrhoz
„Dohánypénzek : miért a kevesebbet választja a kormány?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A BAT Pécsi Dohánygyár és a Sánta János tulajdonában álló Tabán Trafik Zrt . június 19-én
20 évre mindössze évi 600 millió forintért kapta meg a kiskereskedelem ellátásának jogát . A
piac másik három szerepl ője erre reagálva június 24-én bejelentette, hogy 10-szer ennyi t
kínálnak . A két céget nem nyilvános pályázaton választotta ki az állam. Erre a szokatlan
minősítésre a hivatalos indoklás szerint azért volt szüksége az Orbán-kormánynak, mert az íg y
létrejövő központi dohányellátó cég lesz a nemzeti trafikokat ellátó társaság . A
nemzetstratégiai minősítés miatt a Gazdasági Versenyhivatal sem vizsgálhatja a
megállapodást, pedig szakértők szerint egy ilyen mamutcég aligha állná ki a versenytörvény
monopóliumok létrejöttét korlátozó paragrafusainak a próbáját .

Az országos felháborodás tükrében kérem Önt, hogy' a következ ő kérdésekre válaszoljon :

1 . Mi lesz a kormány válasza az Imperial Tobacco Hungária Kft . vezette konzorcium 6
milliárdos koncessziós ajánlatára? Felülvizsgálja-e korábbi döntését és ír-e ki nyíl t
versenytárgyalást?



2. Egyeztetett-e a kormány a dohány-nagykereskedelmi monopólium gy őztesének
kihirdetése előtt nemzetközi jogászokkal? A kormány módszere ugyanis számos jogás z
véleménye szerint sérti az Európai Uniós versenyjogot .

Válaszait előre is köszönöm !

2015. június 25 .

Dr. Schmuck Erzsébet
országgyűlési képviselő

LMP
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